



ANNOUNCEMENT

VODAFONE QATAR POSTPONED ITS FY2022 INVESTORS' CONFERENCE CALL

Doha, Qatar, 25 January 2023: Vodafone Qatar P.Q.S.C. announced the postponement of its Investor Conference Webinar that was supposed to take place today, 25 January 2023 at 1:30pm due to global issues impacting multiple Microsoft services. We will inform you about the new date once confirmed.

-ENDS-

About Vodafone Qatar P.Q.S.C

Vodafone Qatar P.Q.S.C. ("Vodafone Qatar") provides a comprehensive range of services including voice, messaging, data, fixed communications, IoT and ICT managed services in the State of Qatar, for both consumers and businesses alike. The Company commenced commercial operations in 2009. Its state-of-the-art network infrastructure is expanding to cover key locations in the country with fibre connectivity and 5G, along with an extensive digital ecosystem, which will contribute to Qatar's continued growth and prosperity. Vodafone Qatar's vision is deeply rooted in its mission to connect today's ideas with the technologies of tomorrow by pioneering digital innovation and becoming people's first choice in telecom and digital services. Please visit www.vodafone.qa for more details.

For press enquiries, please contact:

ali.alabdulla@vodafone.com

For Investor Relations enquiries, please contact:

Email: InvestorRelationsQatar@vodafone.com

فودافون قطر توجّل ندوة مؤتمر المستثمرين للسنة المالية 2022

الدوحة، قطر، 25 يناير 2023: أعلنت شركة فودافون قطر ش.م.ق.ع. عن تأجيل ندوة مؤتمر المستثمرين التي كان من المفترض أن تُعقد عبر الإنترنت اليوم الموافق 25 يناير 2023 في تمام الساعة 1:30 ظهرًا وذلك بسبب المشكلات التي تؤثر على خدمات مايكروسوفت المتعددة. وسوف نبلاغكم بالموعد الجديد للندوة بمجرد تأكيده.

- انتهى -

حول فودافون قطر ش.م.ق.ع.

توفر فودافون قطر ش.م.ق.ع. ("فودافون قطر") مجموعة شاملة من الخدمات بما في ذلك الاتصال الصوتي، والرسائل النصية، والإنترنت، وخدمات الهاتف الثابت، وإنترنت الأشياء، وخدمات إدارة تكنولوجيا المعلومات والاتصالات في دولة قطر للأفراد والشركات على حدٍ سواء. وكانت الشركة قد بدأت أعمالها التجارية في عام 2009، وبلغ عدد عملائها أكثر من 2 مليون عميل للاتصالات المتنقلة في 30 سبتمبر 2022. وتتوسع البنية التحتية المتطورة لشبكة "فودافون قطر" لتغطي المواقع الرئيسية في الدولة عبر الألياف الضوئية، وشبكة الجيل الخامس 5G، إلى جانب منظومة رقمية واسعة النطاق، وهو ما سيسهم في تعزيز مسيرة النمو والازدهار بدولة قطر. وتترسخ رؤية "فودافون قطر" بعمق في مهمتها الرامية لربط أفكار اليوم بتكنولوجيا المستقبل عبر الابتكار الرقمي الرائد، وبأن تكون الخيار الأول للعملاء في مجال الاتصالات والخدمات الرقمية. للمزيد من التفاصيل، يُرجى زيارة موقعنا www.vodafone.qa.

للاستفسارات الصحفية، يُرجى التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني التالي:

ali.alabdulla@vodafone.com

وللاستفسارات المتعلقة بعلاقات المستثمرين، يُرجى التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني التالي:

InvestorRelationsQatar@vodafone.com